
Protokół Nr 3/24
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 19 września 2024 r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu radnego Mateusza Rojka w godzinach od 1615 do 1715.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Dyrektor Oświaty Powiatowej w 

Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka oraz Dyrektor Biura Kultury i Promocji Pan Rafał 

Skwiot.

Porządek posiedzenia :

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie Komisji z ustaleniami w sprawie Spotkań Fredrowskich.

3. Zapoznanie z listą nagrodzonych maturzystów roku szkolnego 2023/2024.

4. Wnioski do budżetu na 2025 r. w zakresie potrzeb oświaty powiatowej, kultury, sportu

i rekreacji.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Mateusz Rojek zawnioskował o 

zmianę porządku posiedzenia, polegającą na wprowadzenie punktu drugiego: zaopiniowanie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 280/XXXVIII/18 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 

28 czerwca 2018 r. w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonych rachunkach przez 

powiatowe jednostki budżetowe prowadzące działalność oświatową. Punkt dotyczący 

zapoznania Komisji z ustaleniami w sprawie Spotkań Fredrowskich, zostałby przeniesiony jako 

punkt czwarty.

Zmiana ww. porządku została przyjęła jednogłośnie, bez uwag.



Porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 280/XXXVIII/18 Rady 

Powiatu w Otwocku z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie gromadzenia dochodów na 

wydzielonych rachunkach przez powiatowe jednostki budżetowe prowadzące 

działalność oświatową.

3. Zapoznanie z listą nagrodzonych maturzystów roku szkolnego 2023/2024.

4. Zapoznanie Komisji z ustaleniami w sprawie Spotkań Fredrowskich.

5. Wnioski do budżetu na 2025 r. w zakresie potrzeb oświaty powiatowej, kultury, sportu

i rekreacji.

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 280/XXXVIII/18 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 

28 czerwca 2018 r. w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonych rachunkach przez 

powiatowe jednostki budżetowe prowadzące działalność oświatową. Ze względu na 

rozwiązanie Zespołu Szkół Nr 1 w Otwocku i utworzenie nowej jednostki Liceum 

Ogólnokształcącego Nr III im. J. Słowackiego w Otwocku, konieczne jest zaktualizowanie 

zapisu uchwały.

Radni nie zgłosili uwag i pytań.

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu uchwały.

Głosowanie: „za” - 9 osób, „przeciw ” - 0, „wstrzymało się ” - 0.

Przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, 
Kultury i Sportu.



Ad. 3
Hanna Majewska-Smółka omówiła zasady przyznawania nagród uczniom szkół 

ponadpodstawowych za wysokie wyniki w nauce i szczególne osiągnięcia edukacyjne. 

Nagrody Rady Powiatu Otwockiego trafiają do najlepszych maturzystów, uczniów, którzy 

najlepiej zdali egzamin zawodowy oraz do laureatów lub finalistów olimpiad i konkursów. 

Następnie przedstawiła listy nagrodzonych z podziałem na szkoły.

Radni nie zgłosili uwag i pytań.

Ad. 4
Dyrektor Biura Kultury i Promocji Rafał Skwiot przedstawił przebieg rozmów z 

Fundacją Ad Theatrum, oraz podobieństwa i różnice między Spotkaniami Fredrowskimi, a 

Powiatowym Konkursem Teatralnym im. Ignacego Gogolewskiego. Stowarzyszenie jest 

otwarte na współpracę, jednak w tym roku kalendarzowym na pewno się to nie odbędzie.

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek spytał się, o możliwą formę współpracy z 

fundacją.

Rafał Skwiot odpowiedział, że stowarzyszenie może być zaproszone 

pozaregulaminowo na przegląd. Dodatkowo przedstawicielki Ad Theatrum są gotowe 

wspomóc merytorycznie Powiat.

Radna Grażyna Kilbach powiedziała, że należy wspierać i współpracować, natomiast 

ze względu na ograniczone fundusze, Powiat powinien skupiać się na finansowaniu własnych 

wydarzeń.

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek zwrócił się z prośbą, o ponowne spotkanie z 

przedstawicielkami Spotkań Fredrowskich, przedstawienie opinii Komisji i zaproszenie do 

merytorycznej dyskusji.

Radny Jacek Czarnowski zwrócił uwagę, by decyzje w tej kwestii były dokładnie 

przemyślane.

Ad. 5
Radni zgłosili następujące wnioski do budżetu na 2025 r. w zakresie potrzeb oświaty 

powiatowej, kultury, sportu i rekreacji:

1) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła wniosek w sprawie zabezpieczenia środków w 

budżecie Biura Kultury i Promocji w wysokości co najmniej 1 mln zł.



Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowanie: „za” - 9 osób, „przeciw ” - 0, „wstrzymało się ” - 0.

2) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła wniosek w sprawie dofinansowania 45 edycji 

Półmaratonu Wiązowskiego w wysokości 20 tys. zł.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowanie: „za” - 9 osób, „przeciw ” - 0, „wstrzymało się ” - 0.

3) Radny Jacek Czarnowski zgłosił wniosek w sprawie zabezpieczenia środków na 

wzrost wynagrodzeń pracowników Biura Kultury i Promocji.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowanie: „za” - 9 osób, „przeciw ” - 0, „wstrzymało się ” - 0.

Ad. 6
Radny Jacek Czarnowski zwrócił uwagę na ogrom pracy, jaki wykonuje Biuro Kultury 

i Promocji. Powiedział, że w związku z udanymi działaniami Biura, powinno ono zostać 

przekształcone w wydział.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek.

Wniosek Komisji do Zarządu:

W związku z szerokim zakresem obowiązków w temacie kultury, promocji oraz sportu i 
wieloletnią, przynoszącą duże sukcesy pracą, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

wnioskuje do Zarządu Powiatu o przekształcenie Biura Kultury i Promocji w Wydział 
Kultury i Promocji.

Głosowanie: „za” - 9 osób, „przeciw ” - 0, „wstrzymało się ” - 0.



Radna Magdalena Koczorowska-Szlassa spytała się o termin zakończenia remontu ul. 

Filipowicza w Otwocku. Ze względu na budowę, autobus nie zatrzymuje się w tym miejscu, co 

utrudnia młodzieży podróż do szkoły.

Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że nie ma sygnałów sugerujących 

opóźnienia inwestycji.

Radny Jacek Czarnowski spytał się, o pomoc Powiatu na rzecz powodzian.

Starosta Otwocki Tomasz Laskus powiedział, że Powiat skontaktował się z Domami dla 

Dzieci w Kłodzku, by dowiedzieć się czego faktycznie potrzebują i jaka forma pomocy będzie 

najlepsza. W porozumieniu z Fundacją Uskrzydlamy została zorganizowana zbiórka.

Radny Robert Kosiński dodał, że w momencie gdy samorządy dokonają analiz i ocenią 

straty, będzie można zabezpieczyć środki na konkretne cele.

Ad. 7
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczył:

Mateusz Rojek

Sporządziła:

Anna Karpińska


